

20•

យើងសូមសរសើរតម្កើងព្រះនាមទ្រង់ដែលទ្រង់បានប្រើកម្មវិធីវិទ្យុស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមនៅក្នុងប្រទេស  
ដើម្បីឱ្យស្ត្រីដែលជាប់ពន្ធនាគារអាចស្វែងរកសេរីភាពសម្រាប់អារម្មណ៍  
និងព្រលឹងវិញ្ញាណរបស់ពួកគេបាន។ (កាឡាទី ៥: ១)

21• ឱ ព្រះនៃទូលបង្គំអើយ សូមជាសំរាប់ក្រុមគ្រីស្ទាន និងកម្មវិធីរដ្ឋាភិបាល  
ដើម្បីផ្តល់ការអប់រំនិងអាហារូបត្ថម្ភសម្រាប់ក្មេងស្រី និងក្មេងប្រុសក្រីក្រចំនួន  
៤ លាននាក់នៅក្នុងប្រទេសឥណ្ឌូនេស៊ី ដែលត្រូវធ្វើការ និងដើរសុំទាន  
ដើម្បីជួយរកប្រាក់ចំណូលដល់គ្រួសាររបស់ពួកគេ។ (សុភាសិត ១៩:១៧)

22• សូមផ្តល់នូវភាពក្លាហានដល់និស្សិតគ្រីស្ទាននៅប្រទេសនីរ៉េវេស  
បិតាអើយ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាច  
នឹងនិយាយដោយបើកចំហអំពីជំនឿរបស់ពួកគេ។  
មានមនុស្សជាច្រើនមិនហ៊ានចែករំលែកទេ  
ពីព្រោះពួកគេមិនដឹងថាត្រូវនិយាយយ៉ាងម៉េច។ បិតាអើយ  
សូមឱ្យពួកគេទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល  
ហើយបន្ទាប់មកចែកចាយសេចក្តីជំនឿរបស់ពួកគេដល់អ្នកដទៃ  
ដោយបើកចំហ និងមានសេរីភាពផងដែរ។ (២ ទីម៉ូថេ ២: ២)

23• ព្រះអម្ចាស់អើយ  
យើងអធិស្ឋានសម្រាប់ការការពារត្រូវដែលធ្វើការនៅតំបន់ដែលមានអំពើហឹង្សា  
និងអំពើឃោរឃៅនៃប្រទេសប្រេស៊ីល។  
សូមឱ្យពួកគេបានប្រើការអធិស្ឋាននេះជាក្នុងការផ្លាស់ប្តូរនេះផងដែរ។  
(ចោទីយកថា ៣១: ៦)

24• ព្រះវរបិតាអើយ យើងសូមអធិស្ឋានសូមអោយក្រុមអធិស្ឋាន  
នៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូងអាចមានឱកាសអានគំរោងនៃការអានគម្ពីររយៈពេលពេញមួយឆ្នាំផងដែរ។ (២ ទីម៉ូថេ ៣:១៦)

25• បិតាអើយ សូមដឹកនាំអ្នកស្ម័គ្រចិត្តឱ្យធ្វើជាមិត្ត និងបង្រៀនដល់  
ស្ត្រីជនអន្តោប្រវេសន៍ ដែលមិនអាចយល់ រឺនិយាយភាសាស៊ុយអែតបាន។  
សូមនាំមកនូវសេចក្តីសង្គ្រោះដល់ជនអន្តោប្រវេសន៍ទាំងនោះ  
នៅពេលពួកគេស្តាប់កម្មវិធី «ស្នាគមន៍មកកាន់ប្រទេសស៊ុយអែត» ដែលពន្យល់  
ទាំងវប្បធម៌របស់ស៊ុយអែតនិង  
ផែនការនៃការសង្គ្រោះរបស់ព្រះជាម្ចាស់ផងដែរ។ (អេភេសូ ៥៨: ៦)

26• ព្រះអម្ចាស់ យើងសូមសរសើរតម្កើងទ្រង់ ដែលស្ត្រី  
និងក្មេងស្រីនៅប្រទេសអ៊ុយហ្គ្រាយត្រូវបានគាំទ្រក្នុងការស្វែងរកការអប់រំសិក្សា  
និងវគ្គបណ្តុះបណ្តាល។ សូមទ្រង់បានបន្តប្រើកម្មវិធីវិទ្យុស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹម  
ដើម្បីលើកទឹកចិត្តស្ត្រី និងក្មេងស្រីឱ្យមានគោលបំណង  
ដើម្បីទទួលបានខត្តមភាពនៅក្នុងអំឡុងពេលដែលពួកគេកំពុងតែធ្វើផងដែរ។  
(ភីលីព ៤: ៨)

27• បិតាដែលគងនៅស្ថានសួគ៌អើយ យើងសូមអធិស្ឋាន  
ឱកាសទទួលបានការអប់រំនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូននៅក្នុងប្រទេសកូរ៉េខាងត្បូងស  
ម្រាប់ក្មេងកំព្រា និងកុមារដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារដែលមានជីវភាពក្រីក្រ  
ដែលឪពុកម្តាយខំកសិដើម្បីគាំទ្រពួកគេឲ្យបានទទួលបានការអប់រំ។  
(ចោទីយកថា ១០:១៨)

28• កូនសូមអរព្រះគុណទ្រង់ ដែលអត្រានៃអក្ខរកម្ម  
សម្រាប់ស្ត្រីនៅប្រទេសចិនកំពុងតែកើនឡើងយ៉ាងឆាប់រហ័ស ក្នុងរយៈពេល  
១៨ ឆ្នាំកន្លងមកអក្ខរកម្មក្នុងចំណោមស្ត្រីបានកើនឡើងពី ៥១,១៤% ដល់  
៩៥,១៦% ។ (ប៊ែប ៥:១៦)

29• ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យអ្នកដែលមានឥទ្ធិពល  
និងសិទ្ធិអំណាចនៅក្នុងប្រទេសប្រេស៊ីលបានរំលឹកនិយោគ  
លើការអប់រំប្រកបដោយគុណភាពពីបឋមសិក្សារហូតដល់សាកលវិទ្យាល័យ  
។ ហើយយើងក៏អធិស្ឋានសុំឲ្យមានធនធាន  
និងការបណ្តុះបណ្តាលបានផ្តល់ជូនដល់គ្រូនៅទីនោះផងដែរ (១ ទីម៉ូថេ  
៥:១៨ )

30• ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមដឹកនាំអ្នកដឹកនាំ  
ស្ត្រីក្នុងសេចក្តីសង្ឃឹមនៃអង្គការវិទ្យុស្ត្រី របស់យើង  
នៅពេលពួកគេប្រើប្រាស់កម្មវិធីដូចជាប្រតិទិននៃការអធិស្ឋាន  
ដើម្បីបង្រៀនស្ត្រីនៅក្នុងក្រុមរបស់ពួកគេ ពីការ អធិស្ឋាន  
និងជំនាញនៃការសរសេររបស់ពួកគេផងដែរ (យ៉ាកុប ១: ៥)

31• ឱ ព្រះវរបិតាអើយ សូមទ្រង់បាននាំមកនូវការព្យាបាលខាងអារម្មណ៍  
និងការបង្រៀនបង្រួមនៃប្រទេសប៊ូឡូញដែលកំពុងមានការបែកបាក់គ្នា។ (២  
បរិទេវ ៣០:១២)

후원안내  
국민은행 851-01-0003-724 북방선교방송  
최초 입금 후 사무실로 연락주시기 바랍니다.

ប្រតិទិនអធិស្ឋាន ចេញផ្សាយ ជារៀងរាល់ខែ  
100ភាសា និងមានអ្នក ចូលរួមអធិស្ឋានជាង



2021. 1.  
**ការអធិស្ឋានសម្រាប់ការអប់រំ**  
ការអប់រំគឺដូចជាការដឹកយកកំណប់ដែលកប់ក្នុងដី។  
យើងមិនអាចរកឃើញតម្លៃណាមួយនៅពេលដែលពួកគេស្ថិតនៅក្នុង  
ដីនោះទេប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងដឹកវាឡើងវាបានក្លីដូចពេជ្រ។  
ពួកគេមានលទ្ធភាពគ្មានទីបញ្ចប់។  
នៅក្នុងខែមករាយើងអធិស្ឋានសម្រាប់ការអប់រំរបស់ស្ត្រីនិងក្មេងស្រី  
នៅជុំវិញពិភពលោក។  
ចូរយើងអធិស្ឋានជាមួយគ្នាដើម្បីឱ្យពួកគេមានឱកាសសិក្សាសមរម្យ។

**អធិស្ឋានសំរាប់.....**

**1•** ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់អាចមើលឃើញ និងអាចរៀបចំផ្លូវសម្រាប់អ្នករស់នៅក្នុងសហគមន៍នៅទ្វីបអាហ្វ្រិក។ សូមបង្ហាញពួកគាត់ពីរបៀបដែលអាចផ្តល់ឱកាសដល់កុមារទទួលបានចំណេះដឹងក្នុងការអាន ការសរសេរ និងរាប់លេខ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចរស់នៅបានល្អប្រសើរ។ (សុភាសិត ១: ១-៧)

**2•** បិតាអើយ សូមអោយសន្តិភាព កម្លាំងនិង អំណររបស់ទ្រង់បានហូរចូលក្នុងជីវិតរបស់សិស្ស និងគ្រូនៅទូទាំងប្រទេសប៉ារ៉ាហ្គាយ ហើយសូមដកនូវភាពនឿយហត់ និងការព្រួយបារម្ភដែលពួកគេបានឆ្លងកាត់ នៅកំឡុងពេលផ្ទះជំងឺកូវីដ ១៩១ (ម៉ាថាយ ១១:២៨-៣០)

**3•** យើងពិតជាត្រូវការទ្រង់ខ្លាំងណាស់ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឱ្យយើងទាំងអស់គ្នាបានប្រកាសពីការសរសើររបស់ទ្រង់ ដើម្បីឱ្យទ្រង់អាចប្រយុទ្ធនឹងភាពងងឹតនៅក្នុងសហគមន៍របស់យើង។ សូមឱ្យយើងមានជំនឿ និងដឹងថា វាមិនមែនដោយកម្លាំង ឬដោយអំណាចរបស់យើងនោះទេប៉ុន្តែគឺដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ដែលធ្វើការនៅក្នុងយើង និងតាមរយៈយើង ដើម្បីសំរេចបំណងព្រះហរម៌របស់ទ្រង់នៅក្នុងពិភពលោកនេះ។ (សាការី ៤: ៦)

**4•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានប្រាជ្ញា និងដួងចិត្តដែលប្រកបដោយគុណធម៌ដល់អាជ្ញាធរអប់រំនៅក្នុងប្រទេសប៊ូឡូញ សូមណែនាំពួកគេឱ្យជ្រើសរើសកម្មវិធីសិក្សាដែលស្របនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ (សុភាសិត ៤: ១២-១៥)

**5•** ឱ ព្រះវរបិតាអើយ នៅពេលដែលស្ត្រីនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជាស្តាប់កម្មវិធីស្ត្រីនៃក្តីសង្ឃឹម សូមអោយពួកគេអាចទទួលបាននូវចំណេះដឹង តាមរយៈមេរៀនជីវិត និងទទួលបានការលើកទឹកចិត្ត និងក្តីសង្ឃឹមតាមរយៈមេរៀនព្រលឹងវិញ្ញាណផងដែរ។ (រ៉ូម ១៥: ៤)

**6•** ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងសូមអធិស្ឋានដល់គ្រូពូកែៗនៅតាមភូមិ នៅលើភ្នំនៃប្រទេសចិនអោយមានមុខតំណែងក្នុងសាលារៀន ដើម្បីផ្តល់ការអប់រំប្រកបដោយគុណភាពដល់ក្មេងស្រីដែលរស់នៅទីនោះ។ (គីលីព ១: ៦)

**7•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមផ្លាស់ប្តូរដួងចិត្តឪពុកម្តាយ និងបង្ក្រាចម៌ជនបទនៅប្រទេសទូរគីដែលបានបង្ខំឱ្យក្មេងស្រីអាយុ 14 និង 15 ឆ្នាំរៀបការ និងបញ្ឈប់ការអប់រំរបស់ពួកគេ ទោះបីជាការនេះត្រូវបានហាមឃាត់ជាផ្លូវការនៅក្នុងប្រទេសនោះក៏ដោយ។ (សុភាសិត ៨: ១០-១១)

**8•** យើងសូមសរសើរតម្កើងព្រះនាមទ្រង់ សម្រាប់ក្មេងស្រីនៅប្រទេសកាណាដាដែលមានសិទ្ធិទទួលបានការអប់រំដូចក្មេង ប្រុសដែរ។ បិតា យើងអធិស្ឋានសូមឱ្យពួកគេបានប្រើប្រាស់ឱកាសនេះ ដើម្បីស្របតាមអ្វីដែលព្រះបានបង្កើតដល់ពួកគេអោយដូចជាស្ត្រីវ័យក្មេង។ (យេរេមា ២៩:១១)

**9•** សូមអោយប្រទេសនេប៉ាល់អាចរកចរិការ ដើម្បីផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលចំណេះដឹង និងឱ្យស្ត្រីអាចទទួលបានការងារល្អធ្វើ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចរួចផុតពីចំណងនៃភាពក្រីក្រ និងភាពភ័យខ្លាច។ សូមអោយវគ្គបណ្តុះបណ្តាលអក្ខរកម្ម នាំស្ត្រីអាចអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយទទួលបានការសង្គ្រោះតាមរយៈព្រះយេស៊ូវផងដែរ។ (អេភេសូរ ៦១: ១)

**Phum Rong Chak, Sangkat Kok Kleang,  
Khan Sen Sok, Phnom Penh**  
( ភូមិរោងចក្រ សង្កាត់គោកក្លោង ខ័ណ្ឌសែនសុខរាជធានីភ្នំពេញ )  
**Tel: 092 60 60 51 /086 60 60 56**

**10•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយច្បាប់បានតម្រូវឱ្យ មានការអប់រំ ជាកាតព្វកិច្ចដ៏សំខាន់សម្រាប់មនុស្សទាំងអស់ ដែលត្រូវបានអនុវត្តនៅក្នុង ប្រទេសកូតឌីវ។ បិតា អើយ យើងអធិស្ឋានសូមអោយក្មេងស្រីដែលចុះឈ្មោះ អាចបញ្ចប់ការសិក្សារបស់ពួកគេ ហើយមិនបោះបង់ការសិក្សាដោយសារតែការបង្ខំឱ្យរៀបការ និងការបង្ខំឱ្យមានផ្ទៃពោះ ឬដោយសារអំពើហឹង្សាផ្លូវភេទនោះឡើយ។ (២ ទីម៉ូថេ ៤: ៧)

**11•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រទានប្រាជ្ញាដល់ក្រុមស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមរបស់អង្គការធីឌីបលយូអរ នៅពេលដែល យើងស្វែងរកការផ្គត់ផ្គង់ដើម្បីធ្វើការបណ្តុះបណ្តាលអំពីការអធិស្ឋាន។ សូមអោយប្រជាជនរបស់ទ្រង់បានរក្សាចិត្ត ក្នុងការចំណាយពេលវេលា ដើម្បីស្តាប់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយអធិស្ឋានជាមួយគ្នាសម្រាប់ប្រជាជាតិរបស់យើង។ (ទំនុកតម្កើង ១៧: ៦-៧)

**12•** ព្រះអង្គអើយ យើងសូមអធិស្ឋានសំរាប់ប្រទេសដែលកំពុងតែជួបប្រទះការបែងចែកកុលសម្ព័ន្ធ ។ បិតាអើយ សូមនាំមកនូវសាមគ្គីភាព និងសន្តិភាពនៅក្នុងចំណោមប្រជាជននៃក្រុមដែលមានជម្លោះទាំងនេះផងដែរ។ (ទំនុកតម្កើង ១៣៣: ១)

**13•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមជួយឱ្យអាជ្ញាធរនៅក្នុងប្រទេសអាហ្វ្រិកខាងត្បូងបានផ្តល់អាទិភាពដល់ការអប់រំដែលមានគុណភាពដែលជាតម្រូវការចាំបាច់នឹងជាចំណេះដឹងសម្រាប់ទ្រទ្រង់ ជីវិតសម្រាប់កុមារគ្រប់ៗរូបផងដែរ (យ៉ូហ ៣៤: ៤)

**14•** ព្រះអម្ចាស់អើយ ដួងចិត្តរបស់យើងពិតជាមានការខ្ទេចខ្ទាំ នៅពេលដែលយើងបានលឺពី អត្រានៃការធ្វើអត្តឃាតរបស់យុវជននៅក្នុងប្រទេសកូរ៉េខាងត្បូង ដែលកំពុងតែមានការកើនឡើងដោយសារតែអំពើហឹង្សានៅសាលារៀន ការនិយាយសម្តែង និងការអប់រំដែលមានការប្រកួតប្រជែងគ្នាខ្លាំងពេក។ បិតាអើយ សូមឱ្យពួកគេរកឃើញការការពារ និងសម្រាកនៅក្នុងព្រះវត្តមានរបស់ទ្រង់ដែលជាកន្លែងសន្តិភាពរបស់ពួកគេ។ (សុភាសិត ៨: ៣២-៣៦)

**15•** បិតាអើយ យើងអធិស្ឋានសូមអោយទ្រង់ជួយអោយ ស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹម បានផលិតកម្មវិធីជាសំលេង និងខ្សែវីដេអូសម្រាប់ប្រើប្រាស់ក្នុងការជួយក្រុមអធិស្ឋានអោយយល់ថា តើព្រះជានរណា តើស្តង់ដាររបស់ទ្រង់ជាអ្វី ហើយមានលក្ខខណ្ឌអ្វីខ្លះដែលស្របតាមការសន្យារបស់ទ្រង់។ (អេភេសូ ៤០: ៨)

**6•** បិតាអើយ កូនសូមអរព្រះគុណទ្រង់ចំពោះការខិតខំរបស់ក្រុម ធីឌីបលយូអរ និង ក្រុមស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹម នៅប្រទេសលីបេរីយ៉ាដែលបានជួបជុំគ្នាអធិស្ឋាន និងលើកកម្ពស់ការអប់រំក្នុងចំណោមក្មេងស្រី និងស្ត្រី ហើយអោយពួកគេអានលីៗពីព្រះគម្ពីរ ហើយទន្ទេញព្រះគម្ពីរ។ (យ៉ូសូ ១: ៨)

**17•** ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអធិស្ឋានសូមឱ្យក្មេងស្រី និងស្ត្រីនៅតាមសហគមន៍ជនបទក្នុងប្រទេសឥណ្ឌាទទួលបានឱកាសកាន់តែច្រើន ក្នុងការសិក្សា ហើយសូមឱ្យពួកគេទទួលបានកម្មវិធីស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមដែលមានមេរៀនជីវិតនិងមេរៀនខាងព្រលឹងវិញ្ញាណយកទៅស្តាប់ផងដែរ។ (សុភាសិត ១: ២០-២១)

**18•** ឱ ព្រះវរបិតាអើយ សូមទ្រង់បានបង្ហាញព្រះពររបស់ទ្រង់លើក្រុមស្ត្រីក្នុងក្តីសង្ឃឹមនៅប្រទេស កូតឌីវ ក្នុងការដែលពួកគេបង្ហាត់ស្ត្រីនៅទីនោះឱ្យចេះចាក់អង្កា ការតុបតែងលំអ ការដុតនំ និងការដេរ។ (និកូន ៣១: ៣)

**19•** ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមបង្រៀនប្រជាជនហ្វីលីពីនឱ្យស្គាល់ការរើសអើងនិងគោលគំនិតដែលពួកគេ មានចំពោះប្តីធម៌និងប្រជាជាតិដទៃទៀត។ ជួយពួកគេឱ្យយល់ និងដឹងពីសាមគ្គីភាពដែលមានក្នុងចំណោមប្រជាជាតិចម្រុះនៃការបង្កើតរបស់ទ្រង់ (កូឡូស ៣:១៤)